SCFA-KC/11

Valid from April 2019 *有效期从2019年4月*



🤹 air astana



11D9N

Medieval of Central Asia 中世纪中亚



SCFA-KC/11

Valid from April 2019 *有效期从2019年4月*

ITINERARY DETAILS 详情行程

· Crientation :车游

✿ ● ● ● :Walking tour :漫步游 :Entrance :入场 :Fun :有趣的

: Photo stop :摄影站



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住宿
1	Kuala Lumpur 🛪 Almaty 🛪 Bishkek	L: Meal on board D: Local	Bishkek Plaza Hotel 4* / similar (2 Nights)
	吉隆坡 🛪 阿拉木图 🛪 比什凯克	午:机上用餐 晚:道地	比什凯克广场酒店 4* / 同级(2晚)
2	Bishkek Pobeda Square (Victory Square), Duboviy Park (Oak Park), Central Ala-Too Square, National Philharmonic	B: Hotel L: Local D: Local	
	比什凯克 ▓▓ :胜利广场 · Duboviy园(橡树园) · 阿拉多广场 · 爱乐乐团的演出厅	早:酒店 午:道地 晩:道地	
3	Bishkek (45km) Ala Archa gorge (45km) Bishkek (1h20m) Tashkent, Uzbekistan Ala Archa National Park - is on a spur of the (approx. 3 hours) Tien Shan mountain range. Enjoy a short hiking tour to see a panoramic view of the gorge	B: Hotel L: Local D: Local	Ramada Hotel 4* / similar (2 Nights)
	比什凯克(45公里) ಈ 阿拉亚卡国家公园(45公里) ಈ 比什凯克(1小时20分钟) 新 塔什干 · 乌兹别克斯坦 ∰ / ◎ :阿拉亚卡国家公园 - 在天山山脉的一个支脉。享受 (约3小时) 短途徒步旅行 · 欣赏峡谷全景	早:酒店 午:道地 晚:道地	华美达酒店4* / 同级 (2晚)
4	Tashkent, Uzbekistan Old Taskent - Hast-Imam Square where you could see few of its architectural monuments; the Hast-Imam, the Madrasah of Barak-Khan, the Tilla Sheikh Mosque, the mausoleum of the Saint Abu Bakr Kaffal Shashi and the Islamic Institute of Imam al-Bukhari	B: Hotel - Packed L: Local D: Local	
	Taskent New City - City Fountains, the Independence Square, the Opera and Ballet Theatre, the Television Tower (from outside) and the Amir Timur Square		
	Kukaldosh Madrasah - is the largest madrasah and one of the most famous historical monuments of Tashkent		
	 塔什干,乌兹别克斯坦 ※ ※ ※ ※ 第 第 第 第 第 ※ <	早:酒店 - 盒装 午:道地 晚:道地	
	■ *** / ● : 塔什干新城 - 城市喷泉 · 独立广场 · 歌剧和芭蕾舞 剧院 · 塔什干电视台(外观)和米尔帖木儿王朝广场		
	i 库尔克大达什神学院 - 塔什干最大的伊斯兰学校和最著名的历史古迹之一		

	- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		
5	Tashkent (2h10m) 📥 Samarkand 🔆 : Enjoy High-speed train "Afrosiab", Enjoy cultural show program "Uzbek Bride"	B: Hotel L: Local D: Traditional	Diera Hotel 4* / similar
	Samarkand - 2750 years old city & the second largest city in Uzbekistan and is most noted for its central position un the Silk Road	meals with show	
	The Imam al-Bukhari Memorial Complex - it is one of the main places of pilgrimage in Uzbekistan, the holiest place in the Islamic world and the place of worship for Muslims		
	 The Rigistan Square - paved with fired bricks and cobbles, and the architectural ensemble of its three edifices, masterpieces of medieval Islamic architecture. The central building of the ensemble is Madrasah Tilla-Kori; Madrasah Ulugbek and Madrasah Sher-Dor stand to the left and right of it respectively 		
	<mark>塔什干 (2小时10分钟) — 攝马尔罕</mark> ————————————————————————————————————	早:酒店 午:道地	德拉酒店 4* / 同级
	" 撒马尔罕 - 2750年的旧城市及是乌兹别克斯坦第二大 城市 · 也是丝绸之路的中心点	晚:传统食物 及表演	
	:伊玛目布哈里的建筑群 - 是乌兹别克斯坦朝圣的主要场所 之一。也是伊斯兰世界最崇敬的圣地,是穆斯林做礼拜的 场所		
	Image: 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1		
6	 Samarkand (2h10m)	B: Hotel L: Local D: Local	Ramada Hotel 4* / similar (2 Nights)
	place in the history of Islamic architecture i National Bazaar Siab		
	 撒马尔罕(2小时10分钟) ▲ 塔什干 沙赫静达陵墓 - 是中亚著名的墓地之一。Shakhi-Zindeh 在波斯语中的意思是"永恒国王",已有九个世纪多的 历史,现拥有20多座建筑,其中包括陵墓和其他祈祷仪式 建筑 	早:酒店 午:道地 晩:道地	华美达酒店 4* / 同级 (2晚)
	古尔 - 艾米尔陵墓 - 这座宏伟的建筑始建于15世纪 · 在 伊斯兰建筑史上占了重要地位 ┢ : Siab民族市场		
7	Tashkent (99km)Chimgan Mountains (99km)TashkentImage: Participation of the mountain and the second of the se	B: Hotel L: Local D: Local	
	👩 : Charvak Lakeside Beach		
	塔什干(99公里)⇔ 奇姆甘山脉(99公里)⇔ 塔什干 ↓ → :奇姆甘山脉 - 乘坐升降椅到Beldersay山顶・欣赏 山脉和河谷的美丽景色	早:酒店 午:道地 晚:道地	
	(1) : 恰尔瓦克湖沙滩		

8	Tashkent (1h30m) 🐳 Almaty, Kazakhstan 💼 : Chorsu National Bazaar	B: Hotel L: Local D: Local	Ramada Hotel 4* / similar (2 Nights)		
	塔什干(1小时30分钟)ズ 阿拉木图 · 哈薩克斯坦 <mark>1</mark> ── :圆顶集市	早:酒店 午:道地 晚:道地	阿拉木图华美达酒店 4* / 同级 (2晚)		
9	Almaty (79km) - Issyk Gorge (79km) - Almaty Issyk Gorge - one of the most beautiful gorges of Trans-Ili Alatau. Visit State historical-cultural museum-reserve «Issyk», see the expositions dedicated to the history and culture of the Saka period	B: Hotel L: Local D: Local			
	阿拉木图(79公里) → 伊塞克峡谷(79公里) → 阿拉木图 ● 伊塞克峡谷 - 一座于伊犁阿拉套山的美丽峡谷。参观国家 历史文化博物馆保护区 "ISSYK" · 这些展览是关于萨卡 时期的历史和文化	早:酒店 午:道地 晩:道地			
10	Almaty X Kuala Lumpur Ascension Cathedral - the second highest wooden building in the world, Square of 28 Panfilov Heroes, the Museum of Musical Instruments	B: Hotel L: Local D: Meal on board			
	I Hawks nursery - there you will see different hunting dogs and many birds of prey. At this place people train hawks, eagles, golden eagles to hunt together with them. (close on winter)				
	阿拉木图 菜 吉隆坡 ↓↓ : 升天大教堂 - 一座世界第三高的木制建筑 · 潘菲洛夫-28 勇士纪念公园 · 乐器博物馆 ↓ ↓ : 育鹰场 - 在这里你会看到不同的猎狗和许多猛禽。	早:酒店 午:道地 晚:机上用餐			
(11)	Arrival at Kuala Lumpur 抵达吉隆坡				
1	Other information: Estimate Climate: Spring (Apr-Jun: 9°C-25°C) / Summer (Jul-Aug: Autumn (Sep-Oct: 12°C-26°C) / Winter (Nov-Ma 有季 (4-6月: 9°C-25°C) / 夏季 (7-8月: 19° 秋季 (9-10月:12°C - 26°C) / 冬季 (11 - 3月	ar: -3°C - 9°C) °C-30°C) /			

	-10/].12	C = 20	$C_{f} = C_{f}$	(TT -	5⊟5	C-3	C_{j}

 Currency:
 Kyrgyzstani som , Uzbekistani som ,Kazakhstani tenge or USD

 货币:
 吉尔吉斯斯坦索姆、乌兹别克斯坦索姆、哈萨克斯坦坚戈或美金



Disclaimer:

- 1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- 4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
- 5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
- 7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the tour manager/ leader during the tour.

免责声明:

- 1. 全程使用英文讲解,领队将以中文或粤语简约地说明。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性,最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
- 7. 所有显示图片均仅供为说明用途·实际可能会有所不同。
- 8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途,如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。

Operated by

R PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)